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Vragen van het lid Kuzu (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het Euripid-netwerk (ingezonden 4 september 2014). 

Vraag 1
Wat is de huidige stand van zaken van het Euripid-netwerk? Vindt u dat het 
netwerk goede vorderingen maakt?1 

Vraag 2
Per wanneer verwacht u dat het Euripid-netwerk een goed toegankelijke 
database van geneesmiddelprijzen van EU-lidstaten oplevert? 

Vraag 3
Welke instanties nemen er namens Nederland en de andere EU-lidstaten deel 
aan het Euripid-netwerk? 

Vraag 4
Waarom vindt u het belangrijk dat Nederland bijdraagt aan een database met 
geneesmiddelprijzen van EU-lidstaten? Welk profijt heeft Nederland? 

Vraag 5
In hoeverre is de database straks bruikbaar voor berekeningen in het kader 
van de Wet geneesmiddelenprijzen? 

Vraag 6
Wilt u de verslagen van de afgelopen Euripid-netwerken openbaar maken, 
zodat de Kamer de voortgang kan volgen?

1 Brief regering, Toezegging van een overzicht van overige netwerken waaraan VWS een finan-
ciële bijdrage levert (2014D29647)
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